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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 31.07.2024, orele 16.00,în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna iulie 2024, convocată de către Primarul Comunei prin 

dispozitia nr. 291 din 25.07.2024 
Nr. 9191 din 31.07.2024 

 
Lucrările sedintei se desfasoara la sediul Primăriei Săbăoani. 

 La sedința sunt prezenți fizic dl președinte Petruț Alexandru, doamna secretar general Robu 
Maricica, dnii consilieri Cobzaru Eugen,Vasile Mihai și Mărtișcă Lucian, restul consilierilor participă 
online. Sedinta se transmite on-line conform Hotărarii Consiliului Local. 

 Dl presedinte deschide lucrările ședinței și îi consulta pe dnii consilieri prezenti în ceea ce 
priveste aprobarea ordinii de zi împreună cu punctul suplimentar propus de dl primar ”Proiect de 
hotărâre privind aprobarea achiziționării unui microbuz/autocar școlar necesar pentru                 
transportul elevilor Liceului Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani” precum și procesul verbal al 
ședintei Consiliului local din data de 28.06.2024, care sunt aprobate de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de premiere a elevilor din învățământul preuniversitar din comuna 
Săbăoani, care au obținut premii și mențiuni la concursurile școlare și campionatele sportive. 
Nu sunt discutii. Dl presedinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii 
prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea "Programului de măsuri privind gospodărirea, întretinerea și înfrumusețarea 
localității", precum și obligațiile care revin instituțiilor publice, persoanelor juridice și 
cetațenilor comunei Săbăoani.” Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen  constată că în ultima perioadă 
”tovarășul primar” se comportă ca și cum ar fi patronul întregii comunităti si a Consiliului local. 
Totodată, dl Cobzaru Eugen exemplifică cu cifre din anexa nr. 1 la Regulament tarifele prevăzute în 
proiectul de hotărâre, fiind nemulțumit de preturile propuse pentru toaletarea arborilor și sugereaza 
colegilor din Consiliul Local cât si dlui primar să participe fizic pentru a putea discuta proiectele de pe 
ordinea de zi și să le fie rusine că nu participă fizic la ședintă. Nemaifiind discuții, dl președinte supune 
la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția dlor Vasile Mihai 
și Cobzaru Eugen, care se abtin. Dl Cobzaru Eugen se abtine motivat de faptul ca nu este de acord cu 
tarifele propuse la proiectul de hotărâre. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Raportului pentru procedura de atribuire a contractelor de finanțare 
nerambursabilă între comuna Săbăoani și beneficiarii de finanțare nerambursabilă de la bugetul 
local al comunei Săbăoani, pe anul 2024, conform prevederilor Legii nr. 350/2005 privind 



regimul finanțărilor nerambursabile din fonduri publice alocate  pentru activități non-profit de 
interes general”. Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen întreabă ce obiect de activitate are Fundatia 
Leonorado Murialdo. Dl Martiscă Lucian îi raspunde că se ocupă de activitățile de vară pentru copii. 
Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toți 
consilierii prezenți. 

În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru finanțarea cultelor”. Au loc discuții. Dl 
Cobzaru Eugen nu este de acord ca pentru confortul unor persoane din parohie să se aloce de la bugetul 
local suma de 6000 euro pentru desfiintarea și construirea unui foișor. Totodată, menționează ca nu îsi 
aduce aminte ca cei de la culte să fi solicitat vreodata sprijin pentru anumite persoane sau familii din 
comunitate. Dl Cobzaru dorește să se menționeze în procesul verbal faptul că nu are absolut nimic cu 
biserica sau preotii dar în momentul în care, luna trecută, s-a acordat suma de 60.000 lei pentru biserica 
din Traian si 30.000 pentru biserica ” Înățarea Sf. Cruci” si acum 30.000 lei pentru foisor, consideră 
că acești bani ar trebui să se aloce pentru anumite persoane sau familii nevoiașe din comunitatea 
noastră si nu pentru confortul celor din parohie. Totodată, menționează ca banii alocati pentru culte în 
anii 2021, 2022 conforn raportului de audit al Curții de Conturi, nu au fost justificați. Nemaifiind 
discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, la care se abțin toți consilierii prezenți. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
emiterea acordului pentru includerea în Programul național de investiții "Școli sigure și 
sănătoase" a obiectivului de investiții „LICEUL TEORETIC ”VASILE ALECSANDRI”CORP D 
COMUNA SĂBĂOANI”, inclus în lista obiectivelor de investiții aprobată prin Ordinul 
ministrului dezvoltării, lucrărilor publice și administrației nr. 626/2023 privind aprobarea listei 
obiectivelor de investiții propuse spre finanțare prin Programul național de investiţii „Școli 
sigure și sănătoase”. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții „LICEUL TEORETIC 
”VASILE ALECSANDRI”CORP D COMUNA SĂBĂOANI”, inclus la finanțare în Programul 
național de investiții "Școli sigure și sănătoase". Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen dorește sa sție 
daca cladirea corpului D va fi folosită pentru cursuri și dorește niste explicații. Dl președinte Petruț 
Alexandru oferă detalii. Dl Cobzaru nu este de acord cu valoare investiției și afirmă ca ” așa se fură în 
România”. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii 
prezenti, cu exceptia dlor Vasile Mihai si Cobzaru Eugen care se abțin. Dl Cobzaru Eugen se abține 
motivat de faptul ca valoare investiției este prea mare. 

În continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
emiterea acordului pentru includerea în Programul național de investiții "Școli sigure și 
sănătoase" a obiectivului de investiții „LICEUL TEORETIC ”VASILE ALECSANDRI”,  
COMUNA SĂBĂOANI, Corpul F- ȘCOALA DE FETE”, inclus în lista obiectivelor de investiții 
aprobată prin Ordinul ministrului dezvoltării, lucrărilor publice și administrației nr. 626/2023 
privind aprobarea listei obiectivelor de investiții propuse spre finanțare prin Programul național 
de investiţii „Școli sigure și sănătoase”. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de 
hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții „LICEUL TEORETIC 
”VASILE ALECSANDRI”,  COMUNA SĂBĂOANI, Corpul F- ȘCOALA DE FETE ”, inclus la 
finanțare în Programul național de investiții "Școli sigure și sănătoase". Au loc discuții. Dl 
Cobzaru Eugen menționează ca este aceeasi situație ca si la corpul D, valoarea investiției fiind mult 
prea mare. Dl Cobzaru considera ca suma de 850.000 euro pentru demolarea și construirea unei cladiri 
de 290 mp este mult prea mare si considera ca este o ”golăneală” la nivel de Guvern si de asta nu sunt 
bani pentru pensii și se măresc taxele, realitatea din România fiind ”furt pe bani publici”. Totodată, dl 



Mărtișcă Lucian adaugă că sunt multe cheltuieli prevăzute pentru proiectare, demolare,manoperă, 
avize, costurile pentru toatea acestea fiind foarte mari. Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot 
proiectul de hotărâre care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia dlor Vasile Mihai si 
Cobzaru Eugen,care se abtin. Dl Cobzaru Eugen se abține motivat de faptul că valoarea investiției este 
prea mare. 

In continuare dl consilier Mărtișcă Lucian părăseste sedinta Consiliului local cu mențiunea că 
este de acord cu restul proiectelor de hotărâre de pe ordinea de zi și cu punctul suplimentar. 

În continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea vânzării, prin licitație publică, a terenului intravilan, aflat în proprietatea privată a 
comunei Săbăoani, în suprafață de 498 m2, înscris în CF nr. 56886 
Săbăoani, situat în loc. Sabaoani, strada Luceafărului fn, com. Sabaoani”. Nu au loc discuții. Dl 
președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea vânzării, prin licitație publică, a terenului intravilan, aflat în proprietatea privată a 
comunei Săbăoani, în suprafață de 100 m2, înscris în CF nr. 56885 
Săbăoani, situat în loc. Săbăoani, strada Luceafărului fn, com. Săbăoani”. Nu au loc discuții. Dl 
președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 11 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
instituirea dreptului de uz și servitute cu titlu oneros asupra unui teren, proprietate privată a  
comunei Săbăoani”. Au loc discuții. Dna secretară propune completarea articolului 3 la hotărâre, în 
sensul  să se menționeze ca valoarea redeventei anuale este stabilită conform Raportului de evaluare 
întocmit de expert evaluator ANEVAR Ruginosu Doina, propunere cu care sunt de acord toți cei 
prezenți. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 12 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea excluderii Municipiului Roman din cadrul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
AQUA NEAMȚ și modificarea Actelor Statutare ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
”AQUA NEAMŢ”. Nu au loc discuții. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este 
aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 13 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
alegerea președintelui de ședință”.  Nu au loc discuții. Dl președinte supune la vot proiectul de 
hotărâre care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind  
rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024”. Dl președinte oferă detalii 
referitoare la proiect. Dl Cobzaru dorește să știe de ce a fost alocată de la bugetul local suma de  80.000 
lei de la capitolul 68.02 pentru finantarea Asociatiei Caritas. Dl președinte Petruț Alexandru ii 
raspunde ca pentru a asigura plata pentru trimestrul III catre Caritas a fost necesar transferul sumei 
respective din trimestrul IV. Nemaifiind discuții dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre care 
este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 15 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contului de executie al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru trimestrul II al 
anului 2024”. Nu au loc discuții. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat 
de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului suplimentar: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unui microbuz/autocar școlar necesar pentru transportul elevilor 
Liceului Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani” . Au loc discuții. Dl Cobzaru este interesat de 
marca microbuzului ce urmează a fi achiziționat și considera ca ar trebui să se specifice marca 
microbuzului. Dl președinte îi explică ca în caietul de sarcini se găsesc specificațiile microbuzului. 
Nemaifiind discuții dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toti consilierii 
prezenti. Dl Cobzaru Eugen este de acord cu mențiunea de a se face publică  marca microbuzului ce 
urmează a fi achiziționat. 



În continuare dna secretară informează despre prezentarea de către Serviciul de Asistență 
Socială de la nivelul primăriei a raportului semestrial pentru activitatea desfășurată de asistenții 
personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul I al anului 2024. 

Dupa acestea dl președinte verifica grupul de WhatsApp al Consiliului Local si verifică voturile 
consilierilor care au participat online și consemnează voturile acestora, dupa cum urmeaza: 

1. Dl Antoci Iosif este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu punctul 
suplimentar și proiectele de hotărâre nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 14, 15 si punctul suplimentar 
iar la punctul 13 se abtine. 

2. Dna Bișoc Elvira este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu punctul 
suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

3. Dna Ciobanu Cecilia este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

4.  Dl Ciobanu Mircea este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

5. Dl Ciobanu Petrică-Paul este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna 
cu punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

6. Dl Gal Flavian-Emilian este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

7. Dna Imbrișcă Andreea este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

8. Dl Pal Florențiu este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu punctul 
suplimentar și proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

9. Dl Robu Cezar este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu punctul 
suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

10. Dna Sandăr Romina-Natalia este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
împreuna cu punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

11. Dl Țurcanu Lucian este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

12. Dl Ursache Gheorghe este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotarare de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

13. Dl Vîrgă Gabriel este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar și proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si punctul suplimentar. 

Nemaifiind discuții dl presedinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care am 
încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de sedintă pe luna 
iulie 2024. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

               Robu Maricica                    Consilier, 
           Petruț Alexandru 

 
 

 
 
 
 
 

  
 

 


